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Abstract (en)
[origin: US2016098011A1] Device with coaxial disengageable wheels for a timepiece movement including an input wheel, an output wheel, a hub,
and a jumper mechanism including a spring and positioning elements defining a certain number of discrete angular positions of the input wheel
with respect to the output wheel around an axis of rotation. The positioning elements including hollow elements and protruding elements, the spring
being configured to apply an elastic force pushing the protruding elements against the hollow elements to couple the wheels to each other below a
disengagement torque. The protruding elements and the hollow elements extend in the axial direction and the spring is configured to apply an elastic
force in the axial direction.

Abstract (fr)
Dispositif de roues coaxiales débrayables (10) pour un mouvement horloger, comprenant une roue d'entrée (12), une roue de sortie (16), un moyeu
(14), et un mécanisme sautoir (18) comprenant un ressort (20) et des éléments de positionnement (22) définissant un certain nombre de positions
angulaires discrètes de la roue d'entrée par rapport à la roue de sortie autour d'un axe de rotation (A). Les éléments de position comprennent des
éléments creux (24) et des éléments saillants (26), le ressort étant configuré pour appliquer une force élastique poussant les éléments saillants
contre les éléments creux pour solidariser les roues en rotation en dessous d'un couple de débrayage. Les éléments saillants et les éléments creux
s'étendent dans la direction axiale et le ressort est configuré pour appliquer une force élastique dans la direction axiale.
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